
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia komisie pre kultúru a cestovný ruch zo dňa 14. 5. 2015 

zasadacia miestnosť č. d. 203, MsÚ, Radlinského 2751/1,  Malacky 

v čase od 18:00 do 22:30 h 

___________________________________________________________________________ 

 

 

Prítomní: predsedníčka komisie – Mgr. MgA. Katarína Trenčanská; 

     podpredseda komisie - Mgr. Martin Macejka; 

                členovia komisie –Eva Režná DiS., Bc. Andrej Hujsa, Bc. Milan Kojs; Mgr. Martin Marek, 

                Bc. Stanislav Bellan, Mgr. Art. Adriana Vallová, Ing. Jozef Bulla (prišiel neskôr); 

                tajomníčka komisie – Ing. Ivana Nováková, PhD.. 

Hostia: JUDr. Ing. Juraj Říha, PhD., primátor; Mgr. Jana Zetková, riaditeľka MCK, Ing. Dominika 

Leváková, riaditeľka OOCR Záhorie, Ing. Martin Lidaj, člen predstavenstva OOCR Záhorie. 

 

 

Prvé zasadnutie komisie otvorila predsedníčka komisie Mgr. MgA. Katarína Trenčanská. Privítala 

a predstavila členov, ktorí boli zvolení do komisie pre volebné obdobie 2014 – 2018 a poďakovala im za 

záujem pracovať pre túto komisiu. V úvode zasadnutia bol schválený nasledovný program:    

 

PROGRAM: 

1) Predstavenie priorít mesta primátorom a možný rozvoj v oblasti CR a kultúry, ako aj prezentácia mesta  

    v rámci partnerských miest  

2) OOCR Záhorie 

3) Koncepčný zámer rozvoja cestovného ruchu v Malackách  

4) Dotácie  

5) Rôzne 

 

 Hlasovali: 8 za                                             0 proti                                           0 nevyjadril sa 

_____________________________________________________________________________ 

 

K bodu 1. 

V prvom bode programu sa členovia komisie oboznámili s prioritami primátora mesta v oblasti kultúry 

a cestovného ruchu, ktoré im predniesol osobne. Medzi hlavné ciele v tomto období patrí definovanie 

špecifickej identity mesta, reorganizácia podujatí a otvorenie centra mesta pre obyvateľov a návštevníkov 

mesta. V diskusii s členmi komisie a riaditeľkou Mestského centra kultúry sa členovia komisie uzniesli na 

vypracovaní koncepčného plánu všetkých podujatí Mestským centrom kultúry, ktoré sa v meste konajú, 

aby už v nasledujúcom roku bola presne zadefinovaná ich štruktúra.  

 

Uznesenie: 

Pani riaditeľka MCK Jana Zetková predloží na zasadnutí komisie v júni vypracovanú koncepciu 

Adventných Malaciek.  

 

K bodu 2. 



V tomto bode programu bola členom komisie predstavená nová riaditeľka OOCR Záhorie, Ing. Dominika 

Leváková, ktorá sa snažila (spolu s členom predstavenstva Ing. M. Lidajom) ozrejmiť prácu organizácie 

a všeobecne predstavila zámery organizácie na tento rok. Keďže smerovanie OOCR nemá pevnú 

štruktúru a všetky aktivity v oblasti cestovného ruchu by sa konali len na báze marketingu vytvoreného 

samotnou obcou, členovia komisie nie sú rozhodnutí za zotrvanie v tejto organizácii. Predstavení hostia 

nevedeli členom konkrétne zodpovedať na otázky týkajúce sa rozvoja nášho mesta v tejto oblasti, nemajú 

jasnú predstavu o tom, kam by sa táto organizácia mohla pohnúť a čo by si vytýčila ako spoločný zámer 

propagovania obcí na Záhorí.  

 

Uznesenie: komisia berie predložené informácie na vedomie a odporúča zorganizovať ešte jedno 

stretnutie s predstaviteľmi OOCR Záhorie, na ktorom by boli špecifickejšie a detailnejšie predstavené 

smerovanie a plány organizácie na nasledujúce roky.  

Na základe uvedeného, komisia zatiaľ neodporúča primátorovi mesta uhradiť členské na tento rok 

2015.  

 

Hlasovali:          9 za                                         0 proti                                    0 nevyjadril sa 

 

K bodu 3. 

V tomto bode podpredseda komisie, Mgr. M. Macejka, stručne predstavil členom komisie koncepčný 

zámer rozvoja cestovného ruchu v Malackách.  

 

Uznesenie: komisia berie predložený materiál na vedomie a bude sa ním širšie zaoberať na niektorom 

z ďalších zasadnutí komisie . 

  

Hlasovali:          8 za                                         0 proti                                    0 nevyjadril sa 

 

 

K bodu 4. 

Štvrtým bodom programu zasadnutia bolo posúdenie žiadostí o dotáciu na rok 2015 pre organizácie 

pôsobiace v oblasti kultúry a spoločenského života mesta Malacky. Členovia komisie sa zhodli hlasovať 

o jednotlivých dotáciách jednotlivo. 

 

Prvou žiadosťou, ktorou sa členovia komisie zaoberali, bola žiadosť neziskového fondu Áno Malacky, za 

účelom využitia dotácie pre edukačnú činnosť k 135. výročiu narodenia M. R. Štefánika. 

 

Uznesenie: komisia odporúča schváli žiadosť Áno n. f. Malacky v plnej výške 150 €. 

 

Hlasovali:          9 za                                         0 proti                                    0 nevyjadril sa 

 

Druhou žiadosťou bola žiadosť občianskeho združenia Malacké pohľady, za účelom vydania 

spoločenskej hry o Malackách. Pri hlasovaní sa zdržali hlasovania členovia komisie, ktorí sú zároveň 

členmi tohto občianskeho združenia.  

 

Uznesenie: komisia odporúča schváli žiadosť o. z. Malacké pohľady v plnej výške 3000 €. 

 

Hlasovali:          7 za                                         0 proti                                    0 nevyjadril sa 

 

Treťou žiadosťou bola žiadosť Slovenského poľovníckeho zväzu, okresnej organizácie Malacky 

o podporu medzinárodnej súťaže v hre na lesnicu a lesný roh. Z dôvodu toho, že žiadosť bola evidovaná 

podateľňou MsÚ deň po dátume podávania žiadostí (1. 12. 2014), dala predsedníčka preveriť dátum 

podania a spôsob doručenia žiadosti. 

 



Uznesenie: komisia sa bude zaoberať žiadosťou o dotáciu pre SPZ, okr. org. Malacky až po preverení 

dátumu podania žiadosti.  

 

Hlasovali:          9 za                                         0 proti                                    0 nevyjadril sa 

 

Štvrtou žiadosťou, ktorou sa komisia zaoberala, bola žiadosť mestskej metalovej skupiny Down to Hell 

o podporu vydania debutového CD. Komisia nemá problém podporovať aj alternatívne hudobné skupiny, 

ale prezentácia tejto skupiny je v rozpore s dobrými mravmi nášho mesta. 

 

Uznesenie: táto žiadosť nebola na základe hlasovania komisie KaCR prijatá.  

 

Hlasovali:          0 za                                         5 proti                                    4 nevyjadril sa 

 

 

Žiadosť Spojenej školy sv. Františka Assiského členovia komisia KaCR neodporúča dotovať 

z rozpočtovej položky určenej na dotácie pre kultúru, ale navrhuje nájsť inú možnosť ako podporiť túto 

žiadosť na rekonštrukciu kláštornej studne.  

 

Uznesenie: 

Komisia odporúča riadiť sa pri posudzovaní tejto žiadosti VZN mesta Malacky č. 3/2013 o evidencii 

pamätihodností mesta. 

 

 

K bodu 5 

K bodu „Rôzne“ nemali členovia komisie žiadne návrhy ani pripomienky. 

 

 

V závere zasadnutia predsedníčka komisie poďakovala všetkým zúčastneným a členov komisie vyzvala, 

aby si do budúceho zasadnutia komisie (v júnovom termíne), pripravili zámer o možnostiach rozvoja 

kultúry a cestovného ruchu v meste. 

 

 

 

 

 

 

Zapísala a za správnosť zodpovedá: 

 

 

 

.......................................................                                      ...................................................... 

Ing. Ivana Nováková, PhD.                                       Mgr. MgA.  Katarína Trenčanská, poslankyňa MsZ 

    tajomníčka komisie                                                predsedníčka Komisie pre kultúru a cestovný ruch 

 

 

 

 

Príloha: prezenčná listina 

              

 

V Malackách, 15. 5. 2015 


